
  

Összefogtak a kisebb villanyszámláért 

Közös közbeszerzési eljárást ír ki a villamos áram beszerzésére a vásárhelyi, a 
szentesi és a székkutasi önkormányzat. Azt remélik: így a jelenleginél olcsóbb 
árammal láthatják el intézményeiket, kevesebb lesz a közvilágítás számlája. 

A hódmezıvásárhelyi, a szentesi és a székkutasi 
önkormányzat közösen ír ki közbeszerzési eljárást az 
intézményeiben, illetve a helyi közvilágításban 
felhasznált áramra. Azt remélik, összefogva kedvezıbb 
ajánlatot kapnak, vagyis együtt jobban tudnak spórolni. 
 
A vásárhelyi önkormányzat már két ízben is 
megpályáztatta a városi intézmények és a közvilágítás 
áramellátását. 2005-ben az akkor legkedvezıbb 
ajánlatot tett E.On Energiakereskedı Kft. nyert a 
vásárhelyi tenderen. 2006 végén a szabadpiaci 
áramárak megemelkedtek, s 2007-ben Vásárhely ismét 
a Démászhoz, azaz a közüzemi szolgáltatóhoz tért vissza. A megtakarítás összege így 
is jelentıs, 2006-ban az E.On-os korszakban Vásárhely 35 milliót spórolt a városi 
villanyszámlán. 
 
A törvény változása azóta viszont ismét lefelé nyomta a szabadpiaci árakat, azaz újra 
kínálativá vált a piac. Ezen szeretne a szövetséget kötött Hódmezıvásárhely és 
Szentes minél nagyobb mennyiségő áramot szerezni. Szirbik Imre, Szentes szocialista 
polgármestere maga kereste meg az ötlettel Lázár Jánost, Vásárhely fideszes 
polgármesterét. Szirbik szerint az összefogás célja az, hogy mindkét város a 
jelenleginél olcsóbban kapja a villamos energiát.  
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